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اولی��ن واحد ذوب در شهرس��تان س��یرجان با  
ظرفیت يك میلیون و دويس��ت ه��زار تن كه 
بزرگترين و  پیشرفته ترين واحد ذوب در استان 
كرمان مي باش��د به زودي افتتاح خواهد ش��د. 
به گزارش س��ايت خبررسانی گل گهر، مهندس 
تق��ی زاده  مديرعامل اين ش��ركت با اعلام اين 
خب��ر افزود: علي رغم وضعیت تحريمي كش��ور 
مهم ترين موضوع انجام چنین پروژه هايي تأمین 
منابع مالي است كه با راه كارهاي انديشیده شده، 
اين ش��ركت هزينه هاي اين پروژه ارزشمند در 
مجتمع جهان فولاد را بیش��تر از حتي س��قف 
تعه��دات به عهده گرف��ت و عملیاتي كرد. وی 
اف��زود: البته ب��ه منظور حف��ظ منافع گل گهر 
مذاكرات لازم با ش��ركت مس ديگر س��هامدار 
جهان فولاد انجام گرفته كه چون گل گهر میزان 
آورده بیشتر از مس در پروژه هاي جهان فولاد را 
به عهده گرفته و اين مبلغ درحدود بیش از يك 
هزار میلیارد تومان مي باش��د كه بايستی سهم 

گل گهر در جهان فولاد بیشتر شود.
مديرعامل شركت س��نگ آهن گل  گهر تأكید 
ك��رد: از زم��ان مديريت اينجان��ب در گل گهر 
كه تصمیم به اجرايي ك��ردن پروژه ذوب آهن 
گرفتیم، توانستیم با برنامه ريزي مدون ركورددار 
اجرای پروژه واحد ذوب در كش��ور در مدت 30 
ماه باشیم. اين مقام مسئول گفت: يكي ديگر از 
مهمترين مش��خصه هاي پروژه ذوب استفاده از 
توانمندی های داخلی بوده است كه مديريت و 
پرسنل زحمت كش اين واحد نیز شايسته تقدير 

و تشكر هستند.
مهندس تق��ي زاده افزود: در آس��تانه چهلمین 
س��الگرد پیروزی انقلاب اسلامی، واحد ذوب و 
ريخته گری مجتمع جهان فولاد س��یرجان به 
نام»ش��هید زندی نیا« ب��ا ظرفیت يك میلیون 
و دويس��ت هزار ت��ن تولید آزمايش��ي را انجام 

خواهد داد و امیدواريم در اولین فرصت با حضور 
مس��ئولین طراز اول كش��وري اين پروژه مهم 

افتتاح شود.

◄◄حرف اول در صنعت فولاد  
مديرعامل ش��ركت معدنی و صنعتی گل گهر 
همچنی��ن در نهمی��ن همايش و نمايش��گاه 
چش��م انداز صنع��ت فولاد و مع��دن ايران با 
نگاهی به بازار اظهار داش��ت: امس��ال حدود 
27 میلی��ون تن مجموع گندله و كنس��انتره 
تولی��د داش��تیم كه 7درصد جلوت��ر از برنامه 
تنظیم ش��ده هستیم و انش��االله تا پايان سال 
به تولید 28 میلیون تن خواهیم رس��ید و در 

آينده در صورت تأمین سنگ، رسیدن به 30 
میلی��ون تن تولی��د را برنامه ري��زی كرده ايم.

وی گفت: امس��ال 15 میلیون تن س��نگ از 
معادن مختل��ف خريداری كرده اي��م. در 10 
ماهه امس��ال به فروش 7400میلیارد تومانی 
رس��یديم. مهندس ناصرتقی زاده با اش��اره به 
تع��داد پروژه های اين ش��ركت افزود: در حال 
حاض��ر ده ها پ��روژه در مجموع��ه گل گهر در 
دست اجرا است كه از مهم ترين آن ها می توان 
به تولید 3میلیون تن ورق فولادی، تولید 1/2  
میلیون ت��ن محصول در جهان فولاد، احداث 
بیمارس��تان فوق تخصصی، احداث خط آهن 
س��یرجان كرم��ان، طرح فاضلاب ش��هری  و 

همچنی��ن به طرح بزرگ  انتق��ال آب خلیج 
فارس اشاره كرد. 

تق��ی زاده در خصوص س��رانه تولی��د و میزان 
اش��تغال زايی در گل گهر نیز گفت: سرانه تولید 
از 15 ب��ه 30ه��زار ت��ن افزايش يافت��ه  و طی 
س��ه س��ال اخیر بالغ بر 8 هزار نفر اشتغال زايی 
انجام شده كه در نوع خود كم سابقه و بی نظیر 
اس��ت. ناصر تقی زاده با اشاره به اينكه بی نیاز 
از رفت��ن به همايش هايی در كش��ورهای حوزه 
خلیج فارس هستیم گفت: سال هاست مديران 
گل گهر به همايش های كشورهای حاشیه خلیج 
فارس نرفته اند. چه دلیل��ی دارد به جايی مثل 
دبی برويم كه نه مواد اولیه دارد، نه دانش فنی 

و نه هیچ چیز ديگری در حوزه فولاد. وی افزود: 
ما در خاورمیانه ح��رف اول را در صنعت فولاد 
می زنیم. همه بايد دست به دست هم بدهیم و 
همايش هايی را در ايران تعريف كنیم كه حداقل 

در حوزه خاورمیانه تأثیرگذار باشند. 
مدير عامل ش��ركت س��نگ آه��ن گل گهر در 

پايان با توجه به طرح های توسعه در اين شركت 
گفت: يك��ی از طرح های مورد نظر گس��ترش 
ناوگان حمل و نقل ريلی است كه در اين زمینه 
گام های بزرگی برداشته ايم كه با بهره برداری از 
اين طرح ظرفیت حمل بار در كنار تس��ريع در 

ارسال بار رشد قابل توجهی خواهد يافت.

مديرعامل شرکت سنگ آهن گل گهر خبر داد:

اولین واحد ذوب منطقه گل گهر به زودي افتتاح مي شود 
 در خاورمیانه حرف اول را در صنعت فولاد می زنیم

علی حاج محمدی

نشس��ت خبری رئیس بیمارستان امام 
رضا)علیه السّ��لام( ب��ه فاصله يك هفته 
از نشس��ت خبری مس��ئولان بهداشت 
و درم��ان شهرس��تان برگزار ش��د تا به 
حوزه  پیرام��ون  خبرن��گاران  س��ؤالات 
عملكرد بیمارستان جديد دو سال پس 

از افتتاح بیمارستان پاسخ داده شود.
در ابت��دای اين نشس��ت دكتر حس��ن 
نصرا...پور رئیس بیمارس��تان امام رضا با 
تبريك ده��ه فجر و چهلمین س��الگرد 
پی��روزی انق��لاب گفت: دش��منان اين 
مملك��ت با تحري��م ه��ای ناجوانمردانه 
می كوش��ند م��ردم را دچار مش��كلات 
اقتصادی و معیش��تی كنن��د كه نمونه 
آن همین تحريم های حوزه پزش��كی و 
دارويی است كه بايد با درايت از تبعات 
آن كم كنی��م. وی در خصوص وضعیت 
حوزه درمان در سیرجان گفت: وضعیت 
پزش��كی در س��یرجان امروز به گونه ای 
اس��ت كه در س��طح تخصّص بی نیازيم 
و ب��ه دنب��ال بهب��ود ش��رايط در س��طح 

فوق تخصّص هستیم. 
دكت��ر نصرا... پور ادامه داد: در بحث جذب 
دانشجوی پزشكی متأسفانه سال ها پیش 
بايد اين اتفاق برای شهرمان رقم می خورد 
اما همّت خاصی برای آن وجود نداش��ت. 
وی افزود: اگرچه اكنون33 س��ال از شهر 
مجاورمان رفسنجان در پذيرش دانشجوی 
پزشكی عقب هس��تیم اما امروز به همّت 
و تلاش مس��ئولان شهرستان و دانشكده 
پزشكی، رشته پزشكی داير و سال آينده 
با20 دانش��جو ش��روع به كار می كند. وی 
وجود دانشكده پزشكی و جذب دانشجوی 
رشته پزشكی را سبب ارتقاء سطح پزشكی 
شهرستان دانست كه با وجود اساتید اين 

رشته به دست می آيد.  

◄پاسخ به سؤالات خبرنگاران
نشست خبری رئیس بیمارستان از اين 
لحظه با س��ؤالات خبرنگاران دنبال شد 
و رئیس بیمارس��تان امام رضا در پاسخ 
پرسش��ی پیرام��ون معوق��ات كاركنان 
گفت: ب��ا وجود ت��ورم ش��ديدی كه از 
يك سال گذش��ته با آن درگیر هستیم 
ام��ا عقب افتادگی كارانه ه��ا را از10 ماه 
به 6 ماه رس��انده ايم و تمام تلاش��مان 
را خواهی��م كرد كه وضعی��ت را بهبود 

ببخشیم. 
وی در پاس��خ ب��ه اين س��ؤال كه مردم 
از وضعیت س��ونوگرافی بیمارس��تان و 
س��طح ش��هر اظه��ار رضاي��ت ندارند و 
چرا با وجود تعداد زيادی س��ونوگرافی 
در ش��هر بیماران در نوبت های طولانی 
معطل می شوند و از دستگاه مدرن سونو 
بیمارس��تان هم اس��تفاده مناسب برای 
پاس��خگويی به نیاز بیماران نمی ش��ود 
گف��ت: اين اتف��اق در ي��ك دوره كوتاه 
رخ داد و يكس��ری مش��كلات باعث شد 
در س��ونوگرافی های سطح شهرترافیك 
ايجاد ش��ود ول��ی اكنون در مقايس��ه با 
ديگر رش��ته های پزش��كی وضعیت مان 
در شهرستان قابل قبول است. در مورد 
سونوگرافی بیمارستان هم اولويت انجام 
س��ونوگرافی ابتدا با بیماران اورژانس��ی 

اس��ت آن هم ب��ا تعريف علم��ی  كه از 
بیمار اورژانس��ی می شود نه اينكه بالای 
نس��خه به دلايل مختلف نوش��ته شود 
اورژانس��ی.! در مرحله بعد نیز اولويت با 
بیماران بستری ش��ده است. وی افزود: 
اصولاً هر بخش ظرفیتی دارد و از طرف 

ديگر مراجعات واقعاً بالاست، پس عقل 
حك��م می كند بر اس��اس اولويت و نیاز 
واقعی بیماران نوبت دهی انجام ش��ود. 
تجهیزات و دستگاه های مان خوشبختانه 
ب��ه روز و پیش��رفته اس��ت. بحث ه��ای 
مربوط به تفكیك جنس��یتی و مجوز به 

غیر راديولوژيست برای انجام راديولوژی 
نیز مسائلی است كه در سطح وزارتخانه 
بايد به آن پرداخته شود و قانون تعیین 

تكلیف می كند. 
دكت��ر نص��را... پور در پاس��خ س��ؤالی 
پیرامون كمبود دارو نیز گفت: وضعیت 

ما هم مانند ديگر نقاط كش��ور اس��ت و 
كمبودهاي��ی ك��ه وج��ود دارد بحرانی 
نیس��ت و بیمارس��تان ها روال ع��ادی و 
اولويت دار خود را انجام می دهند ولی به 
طور مث��ال جراحی های زيبايی را انجام 
نمی دهیم تا با كمبودی مواجه نش��ويم. 
در خص��وص س��همیه ه��م معتقديم با 
توجه ب��ه جمعیت و خدمات��ی كه ارائه 
می ش��ود س��همیه دارويی ما كم است 
كه ب��ا فرمانداری مكاتبه كرده ايم و قرار 
است از طريق اس��تانداری اين موضوع 
نی��ز رفع و رجوع ش��ود و ان ش��اءا... به 
بیمارس��تان  داروي��ی  س��همیه  زودی 

افزايش خواهد يافت. 
انتش��ار اخبار غیرواقعی و كارشناس��ی 
نش��ده موض��وع ديگری بود ك��ه دكتر 
نصرا...پ��ور اهمیت آن را خاطر نش��ان 
كرد و اظهار داش��ت: رس��انه ها انتش��ار 
اخبار ح��وزه درمان و امور پزش��كی را 
بايستی با دقت زياد و وثوق كامل انجام 
دهند چرا كه انتشار خبر كذب ناامیدی 
و تأثیر منف��ی در جامعه ايجاد می كند. 
توصی��ه مؤك��دی دارم كه رس��انه ها از 
كارشناس��ان و مش��اوران حوزه پزشكی 
به هنگام انتش��ار خبرهای شان استفاده 
كنند تا ناآگاهی نس��بت به امور پزشكی 
س��بب انتشار اخبار غیرواقع نشود صرفاً 
ب��ه اين دلیل كه تأثیرات منفی انتش��ار 
خبر غیرواقع بعضاً غیرقابل جبران است.

◄می�زان رضایت مندی و بررس�ی 
شکایات 

رئی��س بیمارس��تان در پاس��خ میزان 
رضايتمن��دی بیماران و مراجعان گفت: 
براس��اس نظرس��نجی هايی ك��ه انجام 
می ش��ود93 درصد بیماران و91 درصد 
همراه��ان بیماراز خدمات بیمارس��تان 
ابراز رضايت كرده اند كه اين آمار بالاتر 

از استاندارد رضايتمندی است. ما تمام 
تلاشمان را در بیمارس��تان كرده ايم تا 
بهتري��ن خدمات را ارائ��ه كنیم اما بايد 
به اين مهم توجه داش��ت كه مراجعات 
بالاست و درصدی احتمال خطا همیشه 
وج��ود دارد ام��ا درعین حال همیش��ه 
نارضايت��ی به معنی حق به جانب بودن 
نیس��ت و ادعاه��ا بايد م��ورد داوری و 
بررس��ی قرار گیرد. به عن��وان مثال در 
9 ماه گذش��ته5540 مورد جراحی در 
بیمارس��تان انجام ش��ده و اين آمار به 
خوب��ی نش��ان می دهد كه چ��ه میزان 
مراجع��ه به بیمارس��تان وج��ود دارد و 
در اين آمار بالا مس��لماً نارضايتی هايی 
ه��م ممكن اس��ت مط��رح  ش��ود كه 
بايس��تی بررس��ی گردد. با اي��ن وجود 
ش��هروندان همواره می توانند ش��كايات 
خ��ود را مكت��وب ب��ه صندوق هايی كه 
به همین منظور در بیمارس��تان تعبیه 
ش��ده بیندازند. اين ش��كايت ها شخصاً 
توسط رئیس بیمارس��تان باز و بررسی 
می ش��وند ضمن اينكه سامانه190 هم 
آماده ش��نیدن ش��كايات همش��هريان 
عزيز می باش��د. دكتر حس��ن نصرا... پور 
گفت: هم��ه تلاش م��ا ب��رای افزايش 
خدم��ات  ح��وزه  در  رضايت مندی ه��ا 
درمان��ی اس��ت و س��اخت بان��د فرود 
اورژان��س هواي��ی، تكمیل س��اختمان 
زباله سوز بیمارستانی، تجهیز بخش های 
بیمارس��تانی ب��ا تجهیزات پیش��رفته، 
تلاش برای تمل��ك زمین ضلع جنوبی 
بیمارس��تان به منظور توسعه های آتی، 
افزايش تخت ه��ای ديالیز به 26 تخت، 
خريد دستگاه اكسیژن با هزينه ای بالغ 
بر 1/5 میلیارد تومان، تهیه و تجهیز 5 
واحد پانس��یون ويژه پزشكان از جمله 
اقداماتی اس��ت ك��ه در اي��ن مدت به 

همین منظور انجام شده است.

رئیس بیمارستان امام رضا در نشست خبری با خبرنگاران عنوان کرد:

به دنبال بهبود شرایط 
در سطح فوق تخصّص هستیم

روابط عمومی دانشگاه صنعتی سیرجان


